



HÄMÄLÄIS-OSAKUNNAN HALLITUKSEN KOKOUS 10/2024

Aika: 15.5.2024 klo 18.11-21.13
Paikka: Paasikivi, osakunnan 5. krs

Paikalla:

| | |
|--------------------|--|
| Joel Nummelin | virkaatekevä kuraattori |
| Anne Penttilä | hallituksen jäsen |
| Oona Pursiainen | hallituksen jäsen |
| Lassi Koistinen | hallituksen jäsen |
| Kaisa Hämäläinen | hallituksen jäsen |
| Michaela Kiiänmies | hallituksen jäsen |
| Joel Heikkilä | hallituksen jäsen |
| Essi Korhonen | sihteeri |
| Sanna Porkka | taloudenhoitaja (poistui kohdassa 10.) |
| Olavi Pakola | toiminnanohjaaja |
| Antonina Peltola | kuraattori (poistui kohdassa 10.) |

Poissa:

Suvi Taipale hallituksen jäsen

Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Virkaatekevä kuraattori avasi kokouksen ajassa 18.11.

2. Kokouksen päätösvaltaisuus

Todettiin kokous osakunnan sääntöjen mukaisesti koolle kutsutuksi, sillä sihteeri oli kutsunut sen sähköpostitse koolle kolme vuorokautta aikaisemmin, ja päätösvaltaiseksi, sillä kokouksessa oli läsnä virkaatekevä kuraattori ja vähintään neljä hallituksen varsinaista jäsentä.

3. Työjärjestys

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan kokouksen työjärjestykseksi.

4. Ilmoitusasiat

Pakola ilmoitti, että osakunnan sisäpihan remontti alkaa ensi maanantaina 20.5.



Hämäläis-Osakunta

Remontti jatkuu kesän ajan. Sisäpihan kansi korjataan, sillä sadevesi valuu pihakannelta Tavastia-klubin narikkaan. Peltola kertoi, että remontti tehdään tänä kesänä, sillä kilpailutusta ei ehditty tehdä viime keväänä ennen kesän alkua.

Maanantaina 20.5. alkaen osakunnan toiminta siirtyy Koivuniemen kesäpaikalle Oittiin. Kesän ajan pääasiallisesti vain virkailijoilla on avainoikeudet osakunnan tiloihin. Korhonen ilmoitti, että riemuylloppilasjuhlat järjestettiin 11.5. Myös Hämäläis-Osakunnan Laulajilla oli samana päivänä kerhonsa vuosijuhlat.

5. Hallituksen kokouksen 3.5. pöytäkirjan hyväksyminen

Päätettiin siirtää hallituksen kokouksen 3.5. pöytäkirjan hyväksyminen seuraavaan kokoukseen.

Keskusteltiin siitä pitäisikö hallituksella olla erikseen valitut pöytäkirjantarkastajat. Tämä saattaisi lyhentää kokousten kestoa, sillä kokouksessa ei tarvitsisi käyttää aikaa pöytäkirjojen tarkastamiseen. Hallituslaiset eivät ilmaisseet yhtenäistä kantaa asiaan, joten päätettiin keskustella asiasta vielä tulevissa kokouksissa.

6. Tehdyt edustusvierailut

Nummelin edusti Hämäläis-Osakunnan Juristikerhon Kristofferin maanlain -juhlassa, jossa esitti tervehdysten hallituksen puolesta.

7. Toiminnanohjaajan asiat

Pakola kertoi, että Hämiksen Wappu -tapahtuman vapaaehtoisille Koivuniemessä 7.-9.6. järjestettävä Post Wappu -tapahtuma meni nopeasti täyteen.

8. Taloudenhoitajan asiat

Taloudenhoitaja Porkka tapaa huomenna 16.5. Keradur Oy:n työnjohtajan, jonka kanssa sopii siitä, miten osakunnan tiloja siivotaan kesän aikana. Keradur Oy vastaa osakunnan tilojen siivoamisesta. Hämäläis-Osakunta on aloittanut Keradur Oy:n asiakkaana vuoden vaihteessa. Viime kesänä edellinen siivouspalvelu pesi Osakuntabaarin tuolit, ikkunat sekä hoiti puulattioiden öljyämisen. Porkka kertoi, että lattiat todennäköisesti joudutaan öljyämään myös tänä kesänä. Nummelin



kommentoi, että Hämäläisten Ylioppilassäätiö (HYS) tilaa Osakuntabaarin tuolien pesun, sillä HYS on tehnyt Osakuntabaarin siivoussopimuksen. Heikkilä kysyi kuuluuko bändikämpän ja ampumaradan siivoaminen osakunnan siivoussopimukseen. Nummelin vastasi, että ei kuulu, ja hänen mukaansa ampumaradan siivousta ei kannata sisällyttää siivoussopimukseen.

Penttilän mukaan viime kesänä siivoojat työskentelivät saman viikoittaisen tuntimäärän kuin lukukausien aikana, mutta vähensivät perussiivouksen määrää. Tämä mahdollisti muun muassa ikkunoiden pesun ja lattioiden huollon. Porkka ehdotti, että kesällä siivouspalveluista maksettava kuukausittainen summa on sama kuin lukukausina. Hallitus yhtyi Porkan ehdotukseen. Edeltävinä kesinä siivousyhtiön kanssa on sovittu, että maksettavaa kuukausittaista summaa vähennetään, mutta ikkunoiden pesu ja muut erikoistyöt laskutetaan erikseen.

a. A, 16,75 €

Kuititon kulukorvaus koski hallituksen kokouksen kokouseväitä. Kuitti heitettiin epähuomiossa roskiin. Hyväksyttiin kuititon kulukorvaus (16,75 €).

9. Hallituksen tavoitteiden välikatsaus

Nummelin kertoi, että kuraattorin virkakauden kalenterissa on maininta, että kesän alla olisi hyvä tarkastella hallituksen toimintaa. Nummelinin mielestä hallituksen toiminnan yleisilme on hyvä, mutta mainitsi, että tekeminen kertyy helposti samoille henkilöille.

Nummelin alusti lyhyen keskustelun siitä, mikä hallituksen toiminnassa toimii, ja mikä ei toimi. Penttilä nosti esiin, että hallituslaisten olisi tarpeellista sitoutua ennalta valittujen kokouspäivien ajankohtiin. Pahimmillaan hallituslaisten poissaolo voi johtaa siihen, että kokous ei ole päätösvaltainen. Nummelin vastasi, että osallistujamäärä on yleisesti kuitenkin ollut hyvä. Lisäksi hallitusvastaavien olisi poissaollessaan hyvä lisätä materiaalikansioon omien kerhojensa kuulumiset. Nummelin lisäsi, että hallituksen kokousten tarkoitus on käsitellä asioita, joita ei käsitellä osakunnan kokouksessa, mutta joihin päävirkillijoilla ei ole päätäntävaltaa.

Hallituslaiset lukivat Penttilän muotoileman dokumentin hallituksen tavoitteiden



alakohdasta "Hallinnon kehittäminen". Dokumentissa ei vielä ole mittareita tavoitteiden saavuttamisen seuraamiseksi. Penttilän ehdotti mittariksi esimerkiksi virkailija- ja jäsenkyselyt. Nummelin kertoi, että ei vielä ole muistanut tehdä toiminnanohjaajan kanssa virkailijakyselyä. Nummelin ehdotti, että virkailijakyselyssä voidaan kysyä myös virkailijoiden näkemyksiä hallituksen ja hallitusvastaavien toiminnasta. Hallituksen tavoitteet on tarkoitus julkaista kolmelle vuodelle 2024-2026. Nummelin painotti, että tavoitteita pitää jatkossa myös työstää. Penttilä kysyi miksi tavoitteiden julkaisua ei ole jo tehty. Nummelin vastasi, että ajatus oli julkaista tavoitteet uusilla nettisivuilla, jotka eivät vielä ole valmiit.

Peltola mainitsi, että tavoitteiden muotoilu kolmelle vuodelle on hyvä, sillä siten jokaisen hallituksen ei tarvitse muodosta vuosittain uusia tavoitteita.

10. Virkailijaohjesääntö

Nummelin esitteli virkailijaohjesääntöä (LIITE4).

Virkailijaohjessäännön 3§:n mukaan "Hallituksen varsinaiset jäsenet, päävirkailijat, huoneistomestari, emäntä, isäntä ja valiokuntien puheenjohtajat valitaan siten kuin osakunnan säännöissä määrätään. Muut valiokuntien virkailijat, apuemännät, apuisännät, Hälläpyörän päätoimittaja ja toimittajat valitaan marraskuun varsinaisessa osakunnan kokouksessa seuraavaksi kalenterivuodeksi". Pursiainen kysyi, miksi ohjessäännössä on erikseen mainittu, että "Hallituksen varsinaiset jäsenet, päävirkailijat, huoneistomestari, emäntä, isäntä ja valiokuntien puheenjohtajat valitaan siten kuin osakunnan säännöissä määrätään", vaikka muiden virkojen kohdalla viitataan marraskuun kokoukseen. Nykyisin kaikki virat hiihdonjohtajaa, tuutoreita ja kerhojen puheenjohtajia lukuunottamatta valitaan osakunnan marraskuun kokouksessa. Koistinen epäili, että ohjessäännön muotoilu takaa, että hallituksen varsinaiset jäsenet, päävirkailijat, huoneistomestari, emäntä, isäntä ja valiokuntien puheenjohtajat valitaan aina samana ajankohtana osakunnan sääntöjen mukaan marraskuussa, sillä osakunnan sääntöjen muuttaminen on hankalampaa verrattuna ohjessäännön muuttamiseen.

Penttilä esitti, että 14§:n Tirehtöörin virkanimike poistettaisiin ohjessäännöstä ja jatkossa tirehtööriä kutsuttaisiin Juhlavaliokunnan puheenjohtajaksi. Penttilä esitti, että ohjessäännöstä poistetaan seuraava lause: "Valiokunnan



Hämäläis-Osakunta

puheenjohtajaa kutsutaan tirehtööriksi". Lisäksi ohjesäännössä korvattaisiin sana "tirehtööri" sanalla "Juhlavaliokunnan puheenjohtajalla".

Koistinen kysyi, onko valiokunnilla tarve kokoontua kahdesti vuodessa. Penttilä vastasi, että varsinkin Tilavaliokunnalle (TVK) on hyvä, että kokous järjestetään kahdesti vuodessa, sillä esimerkiksi TVK:lla ei ole aiemmin ollut erikseen budjettia ryhmäyttävään toimintaan.

Koistinen ja Pursiainen esittivät, että ohjesäännön 21§:n "Valiokuntien kokoukset" alla olevaa lausetta "kokous on kutsuttu koolle vähintään yhtä (1) viikkoa ennen kokouksen ajankohtaa osakunnan ilmoitustaululla ja yleisellä sähköpostilistalla" muokattaisiin korvaamalla ilmaisu "yleisillä sähköpostilistoilla" ilmaisuun "muissa virallisissa tiedotuskanavissa". Tämä muotoilu olisi sama kuin osakunnan säännöissä koskien osakunnan kokouksen koolle kutsumista.

Ohjesäännön 22§:n mukaan "Isäntä isännöi osakunnan tapahtumia ja ylläpitää järjestystä osakunnan tapahtumissa". Koistinen kysyi, onko isännän tehtävä ylläpitää järjestystä osakunnalla. Penttilän mukaan ohjesäännön merkintä, jossa mainitaan, että isäntä ylläpitää järjestystä osakunnan tapahtumissa on turha, sillä jokainen virkailija vastaa osaltaan myös järjestyksen ylläpidosta osakunnalla.

Toiminnanohjaaja on usein ohjeistanut, että isännällä on oikeus poistaa tapahtumien aikana henkilöitä osakunnan tiloista. Heikkilän mukaan isäntä kohtaa tapahtumissa kaikista eniten häirintätapauksia ja vaarallista käyttäytymistä. Heikkilän mukaan niillä, jotka kohtaavat näitä tilanteita eniten on hyvä olla mahdollisuus poistaa henkilöitä osakunnan tiloista. Porkka oli samaa mieltä Heikkilän kanssa, mutta ehdotti, että toiminnanohjaaja voisi ohjeistaa myös tirehtööriä poistamaan henkilöitä osakunnan tiloista vaarallisten tilanteiden tai häirintätapausten yhteydessä. Penttilä esitti, että isännän olisi hyvä varmistaa jokaisen tapauksen kohdalla erikseen toiminnanohjaajalta voidaanko osakunnan tiloista poistaa henkilö. Tällöin isäntä ei voi käyttää mielivaltaa. Koistisen mielestä ei olisi perusteltua, että tirehtöörillä olisi mahdollisuus poistaa henkilöitä osakunnan tiloista.

Penttilän mielestä olisi hyvä pohtia mitä tarkoittaa, että isäntä vastaa bileiden järjestyksestä, ja esitti, että keskustelua olisi hyvä käydä nykyisen isännän kanssa. Nummelin huomautti, että ohjesäännöissä ei mainita, että isännällä olisi oikeus poistaa osakunnan tiloista henkilöitä. Nummelinin mukaan tämä käytäntö



olisi toiminnanohjaajan päätettävissä. Koistisen mielestä on perusteltua, että isäntä saa puuttua järjestykseen poistamalla henkilöitä tiloista, mutta kyseenalaistaa, onko tämä mahdollisuus ehdoitta myönnettävä jokaiseen tapahtumaan. Koistisen mukaan mahdollisuus poistaa henkilöitä tiloista olisi päätettävä tapahtumakohtaisesti. Penttilä yhtyi Koistisen mielipiteeseen. Penttilän mukaan tapahtumien järjestäjille pitäisi tehdä selväksi heidän vastuunsa. Päätettiin olla muuttamatta tämän osalta ohjesääntöä.

Pursiainen huomautti, että nykyisin Ulkoasiainvaliokunnan (UAV) kaksi virkailijaa ovat jakaneet puheenjohtajan tehtävän. Ohjesäännön 18§:n mukaan "Ulkoasiainvaliokunnan virkailijoita ovat puheenjohtaja ja ulkoasiainvirkailija". Nummelin esitti, että ohjesäännöstä poistetaan lause "Ulkoasiainvaliokunnan virkailijoita ovat puheenjohtaja ja ulkoasiainvirkailija." Koistinen lisäsi, että UAV:n puheenjohtajan virka voisi olla valiokunnan yhteinen.

Pursiainen huomautti, että ohjesääntöjen 19§:n mukaan "ohjelmavaliokunta vastaa teeilloista". Nykyisin kuitenkin kerhot ja valiokunnat järjestävät kukin kaksi teemaa vuodessa. Esitettiin lause poistettavaksi. Esitettiin, että ohjesäännöistä poistetaan lause "Valiokunnan puheenjohtajaa kutsutaan ohjelmavastaavaksi". Ohjelmavastaavaa kutsuttaisiin Ohjelmavaliokunnan puheenjohtajaksi. Muutos olisi linjassa kokouksessa aiemmin tehdyn ehdotuksen kanssa, että tirehtööriä kutsuttaisiin Juhlavaliokunnan puheenjohtajaksi. Pursiainen lisäsi, että ohjesääntöjen 19§:ään olisi hyvä lisätä maininta vaelluksenjohtajan virasta. Esitettiin, että ohjesääntöön lisätään lause "vaelluksenjohtaja vastaa ilvesvaelluksen järjestämisestä".

Ohjesäännön 22§:n mukaan "Hälläpyörän päätoimittaja vastaa osakunnan Hälläpyörä-lehden julkaisemisesta ja sisällöstä sananvapauslain (460/2003) mukaisesti...". Ohjesäännössä viitattu sananvapauslaki ei ole voimassa oleva. Esitettiin, että poistettaisiin yllä olevasta lauseesta ilmaisu "sananvapauslain (460/2003) mukaisesti".

Ohjesäännön 4§:n mukaan "Viran hoitamisesta maksetaan toiminnanohjaajalle, taloudenhoitajalle, sihteerille, huoneistomestarille ja arkistonhoitajalle kullekin osakunnan talousarvioon varattu palkkio." Päävirkailijat ovat saaneet mahdollisuuden osallistua muun muassa Ohjelmavaliokunnan (OVK) ja JVK:n tapahtumiin ilmaiseksi ja jonon ohi. Pohdittiin miten nämä edut voitaisiin ilmaista virkailijaohjesäännössä. Virkailijaedut maksetaan osakunnan budjetin momentista



“virkailijaedut”.

Nummelin esitti, että ohjesäännön 4§:n lisätään lause “Muut virkailijaedut löytyvät osakunnan talousarviosta”. Porkka kommentoi, että keskustelu virkailijaohjesäännön muokkaamisesta aloitettiin, jotta saadaan mahdollisimman selkeästi ohjesääntöön päävirkailijoiden edut kaikille nähtäväksi. Koistinen ehdotti, että hallitus tekisi osakunnan kokouksessa hyväksyttävään talousarvioon erikseen vielä lisätiedoston virkailijaeduista osakunnan kokoukselle hyväksyttäväksi. Koistisen mukaan tämä voisi olla erillinen kohta talousarvion käsittelyssä.

Penttilä esitti, että virkailijaohjesäännön 4§:ään lisätään lause “talousarviossa voidaan päävirkailijoille ja kuraattorille tarjota myös muita etuja kuten maksuttomia tapahtumia”. Koistinen esitti, että virkailijaohjesäännön 4§:ään lisätään lause “talousarviossa voidaan myöntää päävirkailijoille ja kuraattorille myös muita etuja.” Hallitus äänesti käsiäänestyksellä siitä kumpaa esitystä hallitus ehdottaa osakunnan kokouksessa lisättäväksi ohjesääntöön. Koistisen esitys voitti äänin 4 - 2.

Hallitus päätti viedä osakunnan kokoukseen seuraavat virkailijaohjesäännön muutosehdotukset:

4§:ään lisätään lause “talousarviossa voidaan myöntää päävirkailijoille ja kuraattorille myös muita etuja.”

14§:n Tirehtöörin virkanimike poistetaan ohjesäännöstä ja jatkossa tirehtööriä kutsuttan Juhlavaliokunnan puheenjohtajaksi.

18§:n mukaan “Ulkoasiainvaliokunnan virkailijoita ovat puheenjohtaja ja ulkoasiainvirkailija”. Lausetta muutetaan siten, että ulkoasiainvaliokunnan kaksi virkailijaa jakavat puheenjohtajan tehtävän.

Poistetaan 19§:n lause “ohjelmavaliokunta vastaa teeilloista”.

Poistetaan 19§:n lause “Valiokunnan puheenjohtajaa kutsutaan ohjelmavastaavaksi”. Ohjelmavastaavaa kutsuttaisiin Ohjelmavaliokunnan puheenjohtajaksi.



Lisätään 19§:ään maininta vaelluksenjohtajan virasta. Esitettiin, että ohjesääntöön lisätään lause "vaelluksenjohtaja vastaa ilvesvaelluksen järjestämisestä".

21§:n "Valiokuntien kokoukset" alla olevaa lausetta "kokous on kutsuttu koolle vähintään yhtä (1) viikkoa ennen kokouksen ajankohtaa osakunnan ilmoitustaululla ja yleisellä sähköpostilistalla" muokataan korvaamalla ilmaisu "yleisillä sähköpostilistoilla" ilmaisuun "muissa virallisissa tiedotuskanavissa".

22§:n mukaan "Hälläpyörän päätoimittaja vastaa osakunnan Hälläpyörä-lehden julkaisemisesta ja sisällöstä sananvapauslain (460/2003) mukaisesti...". Poistetaan yllä olevasta lauseesta ilmaisu "sananvapauslain (460/2003) mukaisesti".

Peltola poistui.

Porkka poistui.

11. Saapunut posti

Ei saapunutta postia.

12. Saapuneet kutsut

a. Savolaisen Osakunnan 70. Tervahöyry 4.-7.7.2024

Koistinen ja Pursiainen ovat kiinnostuneita osallistumaan tapahtumaan. Osakunta sponsoroi lahjan.

Nummelin kertoi menevänsä edustamaan Vasa Nationin inspektorinvaihtokaronkkaan sekä Etelä-Pohjalaisen Osakunnan kuraattorinvaihtokaronkkaan.

13. Valiokuntien ja kerhojen kuulumiset

Koistinen kertoi, että Juristikerhon Kristofferin maanlain -juhla meni hyvin. Juristikerhon fuksiviikonloppu järjestetään Koivuniemessä 23.-25.8. ja rötöstelviikonloppu 26.-28.7. Juristikerho pitää vielä yhden kokouksen ennen kesää 28.5. Ulkoministeri Kalle Heinonen lähti tänään 15.5. edustamaan



Hämmäläis-Osakunta

Tukholmaan ystävyysosakuntien Vårbal-tapahtumaan.

Hämmäläinen kertoi, että Ompeluseuralla oli eilen 14.5. kokous.

Hämmäläis-Osakunnan Soittajat (HOS) esiintyi 11.5. riemuylioppilasjuhllilla.

Pelikerholla on tänään 15.5. kauden viimeinen peli-ilta. Viime torstaina 9.5.

Hämmäläis-Osakunnan Reserviläiset (HOREs) marssi Akateemisen

Maanpuolustusyhdistyksen ARU:n kanssa. (HOREs) järjestää kesäviikonlopun

Koivuniemessä 5.-7.7.

Penttilä kertoi sopineensa JVK:n kanssa, että JVK tekee määrärahakemuksen uusista pöydistä osakunnalle, joita voidaan käyttää muun muassa sitsien aikana tai tapahtumien narikassa. Määrärahakemus käsitellään hallituksen

kesäkokouksessa. JVK järjestää elokuussa Tavastia-sitsit seniorijärjestö Tavastia ry:n kanssa. Fuksivaliokunnalla (FVK) on ryhmäytymisviikonloppu 2.-4.8.

Koivuniemessä. Penttilä kommentoi, että tämä on tärkeää FVK:lle, jotta tuutorit jaksavat hoitaa virkansa. SnookerHO ei ole vastannut Penttilän viesteihin, vaikka

kerhon puheenjohtajaa on tavoiteltu useasti. Penttilä ehdotti, että pitäisi

SnookerHO:n lakkauttamiskokouksen, jonka jälkeen lakkauttaminen

hyväksyttäisiin yhdessä osakunnan kokouksessa, mutta kannattaakin sitä, että

kerho lakkautetaan kahdessa peräkkäisessä osakunnan kokouksessa. Heikkilä

ehdotti, että Äijäkerho voisi ottaa vastuun snookerpöydän huollosta mikäli

snookerHO lakkautetaan.

Heikkilä kertoi, että POP-Klubben piti toisen Oittirockin perustamiskokouksen.

Tapahtuma järjestetään 20.7. ja järjestelyihin käytetään koko viikonloppu.

Tapahtumaa mainostetaan ja bändejä etsitään esiintyjiksi. Kolme bändiä on

ilmoittanut halukkuutensa esiintyä tapahtumassa. Heikkilä toivoo, että

tapahtumaan osallistuisi kuusi bändiä. Hausjärven kunnalta haetaan melulupa.

Heikkilältä kysyttiin, milloin POP-Klubben järjestää sääntömääräisen

kevätkokouksen. Heikkilän mukaan POP-Klubbenin sääntömääräisen

kevätkokouksen kokouskutsu löytyy tulevasta viikkotiedotteesta.

Heikkilä kertoi lisäksi, että on tehnyt 1200 euron määrärahakemuksen

Oittirockin järjestämistä varten ja toivoi, että hallitus järjestäisi

sähköpostikokouksen, jotta tapahtuman järjestäminen voidaan aloittaa nopeasti.

Summa perustuu edellisten vuosien budjetteihin ja sillä katettaisiin

esiintymislava, kuljetusauto, bensat, esiintyjien ruoat ja tarjoilut, mainokset sekä

printtipaidat. Heikkilän mukaan viime vuonna lipun hinta (15 €) oli liian korkea, ja



Hämäläis-Osakunta

se näkyi osallistujien ikäjakaumassa. Tapahtumaan on ilmoittautunut yhdeksän järjestäjää. Lippujen hinta tulisi olemaan noin 5-10 €. Hämäläinen huomautti, että määräraahahakemus on tällä hetkellä puutteellinen ja halusi, että hakemus on muodostettu tämän vuoden menoarvion perusteella, eikä edellisten vuosien menojen mukaan.

Pursiainen kertoi, että Mimmikerho ja Ompeluseura järjestävät kesäviikonlopun Koivuniemessä 26.-28.7. Taidekerhon viimeinen tapaaminen kevätlukukaudella pidetään 20.5.

Heikkilän mukaan Lynces Academicin patsaat on viety kultasepälle korjattaviksi. Patsaat annetaan jääkiekon liigan gaalassa All Star-kentälle.

14. Ulkojäsenhakemukset

Ei ulkojäsenhakemuksia.

15. Määräraahahakemukset

Ei määräraahahakemuksia.

16. Tilahakemukset

a. A

Hakemus koski osakunnan 5. kerroksen Hikiää, joka varattaisiin syntymäpäiväjuhlia varten 14.9.2024. Penttilä painotti, että tilahakemus olisi hyvä hyväksyä vasta sen jälkeen kun JVK ja FVK on suunnitellut syksyn tapahtumien aikataulut. Hyväksyttiin tilahakemus ehdolla, että JVK tai FVK ei järjestä tapahtumia samana päivänä.

17. Muut esille tulevat asiat

Aloitettiin kokoustauko ajassa 20.41

Jatkettiin kokousta ajassa 20.50

Koistinen kertoi, että Osakuntien Yhteisvaltuuskunnassa (OYV) on keskusteltu palkkiollisen toimintaohjaajan viran perustamisesta. OYV on rekisteröity yhdistys, jolla ei ole pääomaa, jonka takia OYV:n viroista ei voida maksaa palkkiota. Tämä johtaa siihen,



Hämäläis-Osakunta

että toiminta saattaa olla epäaktiivisempaa. Esitys ei ole saanut kannatusta OYV:n kokouksessa rahoituksellisista syistä. Osakunnan jäsen ja OYV:n vuoden 2023 taloudenhoitaja Ville Hänninen on ehdottanut, että varakkaimmat osakunnat voisivat rahoittaa palkkiota enemmän. Tällöin OYV:n ei välttämättä tarvitsisi nostaa osakuntien jäsenmaksuja. Pursiainen huomautti, että tästä saattaisi tulla OYV:n sisällä valtaongelma. Toinen ehdotus palkkion rahoittamiseksi oli, että jokainen osakunta nimittää virkailijoita suoraan OYV:lle. Tällöin OYV saisi lisää virkailijoita ja OYV:n hallituksen ei tarvitsisi keskittyä vain tapahtumien järjestämiseen. Penttilä kysyi nimitettäisiinkö osakunnista yksi vai useampi virkailija OYV:hen. Koistinen vastasi, että vapaaehtoiset osakunnat saavat nimittää virkaan kaikki halukkaat. Heikkilä ehdotti, että jokaiselta osakunnalta olisi pakollista nimittää vähintään yksi virkailija OYV:hen. Pursiainen vastasi, että osakuntia ei voi pakottaa ehdotettuun järjestelyyn. Penttilä mainitsi, että hänen mielestään olisi hyvä, jos osakunnalta valittu virkailija nimitettäisiin OYV:n hallitukseen. OYV:n hallitukseen kuuluu puheenjohtajan lisäksi kuusi hallituksen jäsentä. Osakuntia on 16, jonka takia kaikista osakunnista ei voida valita OYV:n hallituksen jäsentä. Virkailijoille voitaisiin tarjota myös parempia etuja verrattuna tavallisiin osakunnan virkoihin. Koistinen huomautti, että jokainen osakunta päättää itse tarjoamistaan eduista virkailijoille, mutta ehdotti, että Hämäläis-Osakunta voisi myöntää osakuntien OYV-virkailijoille etuja riippumatta osakunnasta. Lopuksi Koistinen pyysi muita hallituslaisia, Pursiainen poislukien, kirjoittamaan ehdotuksia lausuntoon, joka vietäisiin OYV:n hallitukselle luettavaksi. Pursiainen on jäävi antamaan ehdotuksia lausuntoon, sillä hän toimii OYV:n sihteerinä.

Nummelin kertoi, että Helsingin Yliopiston Ylioppilaskunnan edustajavaalien vaalirengas ja -listajärjestelyistä ei ole tullut lisätietoa.

18. Kokouksesta tiedotettavat asiat

Päätettiin ilmoittaa kokouksessa päätetyistä asioista päätösluettelon muodossa.

19. Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous pidetään sähköpostikokouksena.

20. Kokouksen päättäminen

Virkaatekevä kuraattori päätti kokouksen ajassa 21.13.



Hämmäläis-Osakunta

Tämän pöytäkirjan vakuudeksi Helsingissä, Hämmäläisten talossa 15.5.2024

Joel Nummelin
virkaatekevä kuraattori

Essi Korhonen
sihteeri